
立式整烫工作平台
GOA-LS2100-PT

l 实现吸风台与熨烫流程合二为一，将传统整烫作
业方式完全颠覆，作业流程更便捷、高效

l 变频电机，可根据不同衣物，自动调节转速和风
力大小，确保衣物在操作过程中轻松吸附于吸风
台，牢靠不掉落

l 采用PLC电脑控制，可根据不同产品，调节蒸汽、
喷汽板及卷帘运行各项参数

l 主控界面可显示产能、温度、速度、警示等数据，
全程可视化简单操作

l 吸风台角度倾斜，可根据不同操作者调整风台角
度，站立作业时有效避免长期弯腰低头，造成脊
柱颈椎损伤等问题

l 可一人同时操作2台，效率倍增

机器特点 Features

Vertical ironing working 
platform
GOA-LS2100-PT

机器参数 Machine Parameters

     工作气压/Working air pressure 0.45-0.6Mpa

  蒸汽压力/Steam pressure    0.3-0.35Mpa

  电源 /Voltage   AC220V 50Hz

功率 /Power 900W

机器尺寸/Machine size 2130×1140×1470mm (LxWxH)

l 家居服、保暖内衣、T恤、男装、女装、童装等针
织品类

l Home clothes, thermal underwear, T-shirts, 
men's clothing, women's clothing, children's 
clothing and other knitted products.

适用范围 Application

l Realize the combination of suction table and ironing process, 
completely subvert the traditional ironing operation mode, and 
make the operation process more convenient and efficient.

l Variable frequency motor, which can automatically adjust the 
speed and wind force according to different clothes, so as to 
ensure that clothes can be easily adsorbed on the suction table 
during operation, and they will not fall off.

l With PLC computer control, it can adjust various operating 
parameters of steam, steam jet plate and roller screen 
according to different products.

l The main control interface can display capacity, temperature, 
speed, warning and other data, and the whole process can be 
visualized for simple operation.

l The angle of the suction table is inclined, and the angle can be 
adjusted according to different operators. When standing, it 
can effectively avoid long-time bending and head lowering, 
which may cause injury to the spine and cervical vertebra.

l Two sets can be operated by one person at the same time, and 
the efficiency is doubled.
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